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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig hagyják sárban a székesdűlőieket? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nyáron napvilágot látott hír szerint elindul a Budapesti Útépítési Program azzal a céllal, hogy 
2022-ig minden budapesti és agglomerációs település belterületi földútja aszfaltburkolatot kapjon. A
program koordinálására – annak ellenére, hogy az infrastrukturális beruházások összességében a 
fejlesztési tárca-utód innovációs minisztériumhoz tartoznak - Szatmáry Kristóf személyében külön 
miniszteri biztos került kinevezésre. A miniszteri biztos úr a közelmúltban azt nyilatkozta, hogy a 
földutak felújítása leginkább az 1950-ben Budapesthez vont területeken kialakult külső kerületeket, 
6-7 önkormányzatot érint majd.

Választókerületem a 11. számú egyéni országgyűlési választókerület, melyhez Székesdülő, 
Budapest IV. kerületének egy külső kertvárosi része is tartozik. Télen a sár, nyáron a por keseríti 
meg a szilárd burkolat nélküli utcákban lakók életét. Itt gyakorlatilag nincs se aszfaltozott közút, se 
járda, a foltokban mégis előforduló aszfaltozott útszakaszok a kátyúktól járhatatlanok. Úgy 
gondolom, hogy Újpest székesdűlői része is azon települések közé kell tartozzon, melynek a 
Program megvalósítása során elsőbbséget kell kapnia.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdezem Önt, mint a miniszteri biztos úr tevékenységét irányító minisztert, hogy a IV. kerületi 
Önkormányzattól érkezett-e pályázat újpesti külső területek földútjainak aszfaltozására?

Az újpesti Önkormányzat pályázata mely külső területek földútjainak aszfaltozására vonatkozik?

Az újpesti Önkormányzattal, a koordináció és együttműködés jegyében történt kapcsolatfelvétel 
milyen konkrét eredményre vezetett, hol tartanak aszfaltügyben jelenleg a tárgyalások?



Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018. november 21.

Varju László

Demokratikus Koalíció
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